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Zápis z 6. zasedání akademického senátu Fakulty výrobních technologií a managementu 

UJEP 
 
Datum konání: 1. 11. 2016 
Přítomni:  Ing. Jaromír Cais; Ing. František Klimenda; prof. Ing. Jan Mádl, CSc.; PhDr. Jan 
Novotný, Ph.D.; Ing. Blanka Skočilasová, Ph.D.; Ing. Jaroslava Svobodová, Ph.D.; 
Omluveni: Ing. Jan Kampo; Ing. Adriana Semerádová; Sofie Žárská; 
Hosti: prof. Ing. Štefan Michna, PhD.; Ing. Petr Majrich, Ph.D.; doc. Ing. Josef Soukup, CSc. 
Zapisovatelka: Bc. Šárka Fockeová 
 
Program jednání: 
 

1. Zahájení 
2. Schválení programu jednání  
3. Volba ověřovatelů zápisu 
4. Ekonomické záležitosti 
5. Zrušení SD č. 3/2010 Stimulace studentů prezenčního doktorského studia na FVTM 

UJEP; č. 2/2012 Stimulace vědecké, výzkumné a tvůrčí činnosti na FVTM UJEP a č. 
4/2012 Zásady pro vypracování disertační práce 

6. Doplnění VR FVTM 
7. Uvolnění finanční částky z FRIMu FVTM 
8. Schválení Jednacího řádu AS 
9. Schválení Volebního řádu AS 
10. Různé 
11. Závěr 

 
Ad 1) Zasedání v 9.00 hodin v budově děkanátu, FVTM zahájil a dále řídil předseda senátu 
Jan Mádl. Konstatoval, že je přítomno pět členů AS FVTM a senát je tudíž schopný usnášení. 
 
Ad 2) Předseda senátu Jan Mádl předložil ke schválení návrh programu jednání.  
 
Hlasování: pro 5, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[33]. 
 
Ad 3) Byl předložen návrh na ověřovatele zápisu z dnešního zasedání AS FVTM: Senátoři 
Jaromír Cais a Blanka Skočilasová. 
 
Hlasování: pro 5, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[34]. 
 
Ad 4) Děkan Štefan Michna informoval o čerpání rozpočtu FVTM. Rozpočet byl posílen (z 
dílčí činnosti cca 750tis.; 441tis. z MŠMT a z fondu provozních prostředků cca 1mil.). 
Čerpání je na adekvátní výši. 
Senát bere na vědomí. 
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Ad 5) Děkan Štefan Michna předložil tyto směrnice děkana ke zrušení:  
SD č. 3/2010 Stimulace studentů prezenčního doktorského studia na FVTM UJEP; 
SD č. 2/2012 Stimulace vědecké, výzkumné a tvůrčí činnosti na FVTM UJEP; 
SD č. 4/2012 Zásady pro vypracování disertační práce 
 
Proděkan Josefo Soukup, sdělil předsedovi senátu, že vypracuje nové Zásady pro vypracování 
disertační práce.  
 
Návrh usnesení [35]: „Akademický senát Fakulty výrobních technologií a managementu 
schvaluje zrušení Směrnic děkana: 
Směrnice děkana č. 3/2010 „Stimulace studentů prezenčního doktorského studia na FVTM 
UJEP“.  
Směrnice děkana č. 2/2012 „Stimulace vědecké, výzkumné a tvůrčí činnosti na FVTM UJEP“ 
ze dne 1. 2. 2012. 
Směrnice děkana č. 4/2012 „Zásady pro vypracování disertační práce“ ze dne 17. 4. 2014.“ 
  
Hlasování: pro 5, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[35]. 
 
Ad 6) Děkan Štefan Michna předložil Akademickému senátu FVTM návrh na doplnění členů 
VR FVTM o doc. Husára a doc. Tomčíka, senátu předložil životopisy zmíněných docentů. 
 
Návrh usnesení [36]: „Akademický senát Fakulty výrobních technologií a managementu 
schvaluje doplnění členů Vědecké rady FVTM o doc. Ing. Štefana Husára, PhD. 
a doc. Ing. Petra Tomčíka, Ph.D. s účinností od 24. 11. 2016.“ 
 
Hlasování: pro 5, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[36]. 
 
Ad 7) Děkan Štefan Michna požádal o uvolnění finanční částky z FRIMu FVTM na nákup 
lisu a ultrazvukové řezačky za zvýhodněnou cenu. 
 
Senátorka Blanka Skočilasová vznesla dotaz, zda by bylo možné nakoupit lis a řezačku z IP 
projektu. Děkan Štefan Michna tento návrh musel zamítnout a to z toho důvodu, že v IP 
projektu není dostatek financí.  
 
Návrh usnesení [37]: „Akademický senát Fakulty výrobních technologií a managementu 
schvaluje uvolnění celkové částky 100 000,-Kč na nákup lisu včetně jednotky Schmidt 
presscontrol 500 a ultrazvukové řezačky OMEGA 3 DG – MCS 2.“ 
 
Hlasování: pro 5, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[37]. 
 
Přišla senátorka Jaroslava Svobodová – 9:25 

 
Ad 8) Předseda senátu Jan Mádl přednesl změny v Jednacím řádu FVTM, které okomentoval 
i děkan Štefan Michna. 
 
Návrh usnesení [38]: „Akademický senát Fakulty výrobních technologií a managementu 
schvaluje Jednací řád Akademického senátu FVTM UJEP v Ústí nad Labem.“ 
 
Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[38]. 
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Ad 9) Předseda senátu Jan Mádl přednesl změny ve Volebním řádu FVTM. 
 
Návrh usnesení [39]: „Akademický senát Fakulty výrobních technologií a managementu 
schvaluje Volební řád Akademického senátu FVTM UJEP v Ústí nad Labem.“ 
 
Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[39]. 
 
Přišel proděkan Josef Soukup – 9:50. 
 
Ad 10)  

a) Děkan Štefan Michna informoval senátory o tom, že byla uvolněna částka 7,7mil. 
na projektovou dokumentaci k výstavbě BTO. Do konce listopadu 2016 se bude žádat 
o vypsání výběrového řízení na projektovou dokumentaci.  

b) Senát byl informován o tom, že probíhá jednání o odkupu rentgenu s PřF. 
c) Dále byl senát informován o vánoční besídce, která se uskuteční dne 13. 12. 2016 

v budově NO, v A7 od 14:00 hod., kde bude shrnut celý rok a výhled FVTM. 
d) Děkan informoval, že zašle senátorům nový STATUT UJEP k připomínkování.  
e) Proděkan Josef Soukup informoval o začátku přestavby v dílnách Za Válcovnou.  

 
Ad 11) Předseda senátu Jan Mádl poděkoval přítomným za účast. Dále bylo konstatováno, 
že při dnešním zasedání byla přijata usnesení č. 33 až č. 39.  
 

Zapsala: Šárka Fockeová, v. r.  

Ověřili: Jaromír Cais, v. r.  

 Blanka Skočilasová, v. r. 

 
 
V Ústí nad Labem dne 1. listopadu 2016 
 
 
 
        prof. Ing. Jan Mádl, CSc. 

předseda Akademického senátu FVTM UJEP 
 
 

Příloha č. 1 SD č. 3/2010; SD č. 2/2012; SD č. 4/2012 
Příloha č. 2 Životopis doc. Husára 
Příloha č. 3 Životopis doc. Tomčíka 
Příloha č. 4 Jednací řád AS FVTM 
Příloha č. 5 Volební řád AS FVTM 
 


